



Production facility inspection on the basis of the agreement in the testing and certification rules performed on **08.12.2021** 

#### Licence holder:

Lappset Group OY Hallitie 17 96101 Royaniemi

This facility manufactures products certified by TÜV SÜD Product Service GmbH.

The requirements to a faultless and homogeneous fabrication as stated in the test and certification rules are met.

The applied and documented quality assurance procedures were found suitable.

## **Production facility:**

Lappset Group OY Hallitie 17 96101 Rovaniemi

## **Equipment tested:**

### **Combination playing equipment**

The production facility inspection was conducted according to the instructions of TÜV SÜD Product Service GmbH. This attestation is valid for **12 months**, starting with the date of inspection.

Munich, 08.12.2021

A. teulhal

i.A. Antonina Faulhaber





Fertigungsstätten-Besichtigung am **08.12.2021** aufgrund der Vereinbarungen in der Prüf- und Zertifizierungsordnung.

#### Lizenzinhaber:

Lappset Group OY Hallitie 17 96101 Royaniemi

Für die von TÜV SÜD Product Service GmbH zertifizierten Produkte wird gemäß den Anforderungen der Prüf- und Zertifizierordnung eine einwandfreie und gleichmäßige Fertigungsqualität sichergestellt. Die in der Fertigung angewandten und dokumentierten Qualitätssicherungsverfahren wurden dafür als geeignet befunden.

# Fertigungsstätte:

Lappset Group OY Hallitie 17 96101 Rovaniemi

### **Geprüfte Geräte:**

Kombinations-Spielanlagen

Die Fertigungsstätten-Besichtigung wurde entsprechend den Vorgaben von TÜV SÜD Product Service GmbH durchgeführt. Die Urkunde ist **12 Monate** gültig.

München, 08.12.2021

i.A. Antonina Faulhaber

A. toulhal